
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 535

Vil ministeren oplyse, hvorfor ministeriet i sin pressemeddelelse under fakta fremhæver,

at BRT rapporten (”Grøn, regional BRT-løsning på Østbanens tracé” af 10. juni 2020) vi-

ser, at der er miljøgevinster i forhold til CO2-udledning og partikeludledning ved en BRT-

løsning fremfor tog, når rapporten klart beskriver, at der ikke er nogen forskel, såfremt

busser og tog anvender de samme drivmidler (side 117)? Kan ministeren således be-

kræfte, at CO2-udledning og partikeludledning ved tog-løsningen vil være bedre end en

BRT-løsning, såfremt toget anvender miljørigtig drivmiddel, og bussen benytter diesel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. juni 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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